
Zápis z jednání Komise kultury č. 18/2021 ze dne 15. 9. 2021 

 

Místo konání: zasedací místnost č. 113, 1. patro - ÚMČ Praha 22 

Zahájení jednání: 17:00 

Ukončení jednání: 19:00 

Přítomni: Špalková - Kuželová, Šmíd, Žofková, Paseková, Rothová, Vodičková, Krejzová, 

Kadrnožková, Koutský, Vaňková (host), 

Omluveni: Klich, Priester 

Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 

 

 

1. Zahájení jednání a schválení programu 
Návrh programu:  

1) Schválení programu 

2) Zhodnocení proběhlých letních akcí (kino, Den draka) 

3) Nadcházející události - Cukřik 

4) Program Vánoc 2021 

5) Různé (+ určení dalšího termínu komise na středu 10.11.) 

 

1. Schválení programu 

 

Usnesení: 

Kulturní komise schvaluje program. 

Hlasování: PRO: 9 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat 

 

 

 

2. Zhodnocení proběhlých letních akcí 

2a) LETNÍ KINO + LÁZEŇSKÉ TANEČNÍ ODPOLEDNE 

Martin Šmíd ohodnotil letní kino s tím, že se mu nelíbil český dabing, jinak atmosféra dobrá.  

Petra Vaňková doporučila držet se české klasiky, získat práva na zahraniční bylo obtížné. Dále dala 

podnět na změnu názvu Lázeňské taneční odpoledne na Taneční odpoledne, které by se tradičně 

konalo v červenci a srpnu. Cílem je oslovit co nejširší veřejnost, necílit na seniory. 

Radovan Koutský se vyjádřil, že se promítané filmy byly pro náročné diváky, a ne pro širokou 

veřejnost, taktéž doporučuje promítat osvědčené české komedie.  

Eliška Krejzová navrhla větší propagaci akcí. 

Veronika Špalková – Kuželová navrhla, aby si příští rok lidé sami zvolili film, který se bude 

promítat, a tak nechat určitou volbu občanům. 

 

2b) Den Draka 

Martin Šmíd pochválil akci jako velice podařenou a sdělil, že v jeho okolí měla celkově pozitivní 

ohlas. 

Radovan Koutský ohodnotil Den Draka jako podařený, všem se líbil. Dále pan Koutský navrhuje 

vytvořit z diváků soutěžní družstva, tak aby děti mohly fandit rodičům a naopak. Letos ani loni se 

ale týmy na výzvu v UZ nepřihlásily. 

Výtky se obvykle týkaly občerstvení, a tedy je potřebné v příštích ročnících zvětšit sortiment jídla 

pro děti (přidat např. palačinky nebo párek v rohlíku). 

 



3. Nadcházející události hudební festival Augrina musica a festival CUKŘIK 

Martin Šmíd požádal o propagaci hudebního festivalu a vytvoření plakátů, propagaci na Facebooku. 

Dále vznesl požadavek na zapůjčení reflektorů a židlí. Židle budou zapůjčeny z muzea. 

 

Festival CUKŘIK! 

Ivana Vodičková se přihlásila s dotazem v jakém stádiu se festival nachází. Petra Vaňková podala 

informaci, že od 25. září budou před Muzeem a v muzejních prostorách probíhat nejrůznější akce, 

výstavy, workshopy a přednášky, které začnou grand openingem. 

Eliška Krejzová navrhuje přidat „Dětský blešák“, ve kterém si děti budou navzájem vyměňovat 

hračky a tuto akci spojit s Uhříněveskou poutí, která se koná v říjnu. Prostory pro tuto akci budou 

poskytnuty ve školní jídelně. 

Eliška Krejzová podala návrh na akci Mamafestival, jehož cílem bude propagace ženství a 

mateřství, celá tato akce bude spojena s trhem a workshopem. Místo ještě neurčeno. Pro tuto akci 

potřebují pouze finanční podporu. Předloží návrh rozpočtu do 5. 10.2021. 

Petra Vaňková upozornila na Participační setkání v rámci festivalu CUKŘIK 14. října na téma 

kultura v Uhříněvsi – cílem je oslovit nové aktivní občany, aby se zapojili a podchytit přání lidí - o 

co by měli zájem. 

 

 

4. Program Adventu 2021 

1. neděle 28. 11. 2021 – rozsvícení Vánočního stromečku, popř. vysvěcení nových soch betlému 

2. sobota 4. 12. 2021 Mikuláš – parní vlak 

3. neděle 11. a 12. 12. 2021 Adventní trhy 

4. neděle 19. 12. 2021 Živý betlém + Betlémské světlo na nádraží k výročí 150let železnice 

Veronika Špalková - Kuželová oznámila, že pan Goliáš zajistí ku příležitosti výročí železnice 

historický vlak, jež bude vypraven z Uhříněvsi. 

Martin Šmíd pro velký ohlas opětovně zajistí „Štědrovečerní troubení“. 

Radovan Koutský nabídl základním školám, jako v minulém roce, vánoční stromečky, které si 

budou moci vyzvednout na radnici, dále navrhl rozsvícení smrku před optikou na Novém náměstí. 

 

 

5. Různé 

Radovan Koutský navrhl oživit propagaci kulturních akcí tubusy, tento návrh s přesnými podklady 

byl již předložen Radě před 2 lety. Jedná se o 6 tubusů, myslí si, že tato propagační forma by byla 

velkým přínosem pro Uhříněves. Veškeré info v příloze. 

Eliška Krejzová navrhla propagaci kulturních akcí na nových stránkách web/FB speciálně pro 

kulturu. 

Petra Vaňková upozornila, že naše MČ má tyto stránky vytvořeny, akce jsou na webu i FB MČ a 

úřad nemá kapacitu spravovat akce duplicitně. Cílenější či sponzorované propagaci se rozhodně 

nebrání. 

Martin Šmíd navrhl připravit koncepci, jak a co se má změnit v přípravách kulturních akcí. 

Jitka Rothová měla dotaz na stav příprav Knihy pohádek: Texty zaslané dětmi byly profesionálně 

upraveny Davidem Růžičkou, který dále napsal autorské pohádky na vypsaná témata, které od dětí 

nebyly využity. Honorář zatím neobdržel, MČ tedy texty nemá k dispozici. Projekt si po rezignaci 

RAD Krátkého nikdo nepřevzal – zajistí R. Koutský. 

Magda Paseková vyslovila poděkování za nové prostory Muzea. Dále připomněla blížící se 28. říjen 

a oslovení pana Fischera k tomuto tématu. Veronika Špalková - Kuželová přislíbila oslovení pana 

Fischera a dojednání akce. 

Eliška Krejzová nabízí pana Šorma, autora komiksů, na diskuzní kroužky s dětmi. Dále podala 

návrh na akci Mamafestival, jehož cílem bude propagace ženství a mateřství, celá tato akce bude 



spojena s trhem a workshopem. Místo ještě neurčeno. Pro tuto akci potřebují pouze finanční 

podporu. Předloží návrh rozpočtu do 5. 10.2021. 

 

Radovan Koutský požádal členy komise, aby do konce září vytvořili nástřel rozpočtu kulturních 

akcí na rok 2022. 

 

 

 

 

7. Ustanovení termínu KK 

Návrh termínu další KK je 10. 11. 2021 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Vlasta Čepičková, tajemnice KK 

 

 

 

Ověřila Veronika Špalková - Kuželová, předsedkyně KK 

 

 


